

Subject: MSC NOTICE --- DOCUMENTATION REQUIREMENTS FOR CANADA

Date: 22 August, 2024

Dear Customers,

尊敬的客户，

1. Mirror country

Warmly reminding that as per Canada Customs declaration regulation, the information on Print B/L should match the information that declared to Customs Authorities (CBSA).

温馨提醒：按照加拿大海关申报规则，提单上的信息需与申报给海关当局（CBSA）的舱单信息一致。

Please ensure to provide SI properly. If ACI filling to be submitted by MSC, Manifest (ACI information) and Print B/L should read:

请确保正确地提交 SI。如果 ACI filing 需由 MSC 申报，舱单（ACI 信息）和提单信息应如下：

		ACI BY MSC					
		Manifest company			BL company		
POD in	Final Dest. In	Shipper	Consignee	Notify party	Shipper	Consignee	Notify party
Canada	USA	真实发货人	真实收货人	舱单提单需保持一致	真实发货人	真实收货人	舱单提单需保持一致
Canada	Canada	真实发货人	真实收货人	舱单提单需保持一致	真实发货人	真实收货人	舱单提单需保持一致

2. Cargo description rows

The total number of cargo description rows shall not exceed 120 per bill of lading. If failing to do this, it will result in an incorrect declaration at the port of destination, and you will be liable for any consequence that occurred.

货物分列的条目总数 (cargo description rows) 每票提单不得超过 120 条。若货物分列的条目总数超过 120 条会导致目的港申报错误, 需按目的港要求进行更改并可能产生相应罚金。

3. Short description

It is mandatory and extremely important for Short description and Long Description to read the exact same commodity. If short Description is only reading the HS code commodity a fine will be imposed by CBSA on POD which will be passed on to your account.

Hence, if multiple cargoes involved, suggest break down with different digits to keep Short description and Long Description reading the exact same commodity.

短品名的申报需为提单显示长品名的精确商品描述。若未能按要求提供申报可能导致目的港高额罚金。故我司建议涉及多个品名且无法完整录入品名信息在短品名栏中, 可分列件毛体, 以确保短品名正确申报。

4. HS code

Require valid Customer HS code(6 digits).

应提供有效的 6 位海关编码

We will follow up your SI request directly and not verify with you again.

我司将继续完全按照各代理所提供的提单确认件直接录入舱单并签发提单, 不再另行与代理确认。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机, 我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问, 欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited